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Utfordringer i samvirke med 
universitetssykehusene 
Instituttleder redegjorde for pågående arbeid 
mellom institusjonene om følgende tema: 
a) Forskningsstøtte og retningslinjer for 

prosjektansvarlig institusjon (ulikheter i 
finansiering, overhead, mva, 
service/infrastruktur, regelverk) 

b) Areal (diskusjoner pågår, ønsker avtale, 
vanskelig å få til) 

c) Forskernett/IT-tilganger (arbeidet med felles 
forskernett stoppet, avventer HSØ) 

d) Spesialistutdanning leger (oppgavedeling 
UiO/HF – formalia og kostnader) 

 

Instituttrådet tar redegjørelsen 
fra instituttleder til etterretning 
og understreker at 
a) Det er viktig at klinisk 

forskning skjer i UiO og 
ikke bare i HF’ene 

b) Problemene rundt areal 
påvirker miljøene lokalt 

c) UiO’s IT-løsninger er 
attraktive for forskere og en 
betalingsordning anses som 
ønskelig 

d) UiO-ansvar knyttet til 
spesialistutdanningen vil 
være positivt, gitt en 
fornuftig tidsramme for 
planlegging og en 
kostnadsdekning som sikrer 
tilstrekkelige ressurser til 
formålet 
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Evaluering Klinmed – arbeidsgrupper og status 
Arbeidsgruppene er godt i gang og leverer sine 
rapporter før sommeren. Prosjektgruppen 
forbereder så en høring som planlegges sendt ut i 
august/september med svarfrist september/oktober. 
Prosjektgruppen bearbeider innspill og legger 
saken frem for styringsgruppen og for instituttrådet 
i novembermøtet. Eventuelle tiltak legges inn i 
årsplan 2016 – 2018. 
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CRIStin-rapportering og utvalgte nøkkeltall 
2014 
Resultat for 2014 er 1214 publikasjoner og 345 
publikasjonspoeng. Dette representerer en økning 
fra hhv 1081 publikasjoner og 315 
publikasjonspoeng fra 2013. Fakultetets andel av 
UiO-aktivitet er konstant mens Klinmeds andel av 
fakultetet har økt fra 47 % til 52 %. UiOs andel av 
sektoren har falt fra 33% til 25 %.  Adresseringen 
er blitt noe bedre ved Klinmed, men det er fortsatt 
tydelige mangler. Det er antakelig behov for ekstra 
oppmerksomhet mot ph.d-kandidatenes plikt til å 
adressere fra UiO. Adresseringen er viktig for 
fakultetets basisøkonomi men er ikke kriterium for 
fordeling til instituttene.  
 
Virksomhetsrapport 1. tert 2015 
Rapporteringskravet fra fakultetet er innskrenket 
ift tidligere. Instituttet er uenig i denne 
begrensningen og vil ta saken opp med fakultetet 
på nytt. Økonomien ved instituttet er under 
kontroll. Vi bruker noe mer ressurser enn vi har, 
og merforbruket øker i langtidsperioden, men ikke 
på et nivå som er alarmerende. Driftsmidler på kr 
100.000 per person er i opptrapping frem mot full 
effekt i 2017, med en samlet kostnadsramme for 
instituttet på ca 20 mill kroner. Ordningen kan bli 
satt under press på sikt, spesielt dersom ansatte i 
kombinerte stillinger ikke legger et tilstrekkelig 
antall prosjekter på instituttet.  
 
Ledelsens gjennomgang HMS 2014 
Notat med oppsummering av tiltak, resultater og 
planer var sendt ut. Situasjonen er bedret når det 
gjelder gjennomføring av vernerunder og 
medarbeidersamtaler og det er gjennomført et 
særskilt sykefraværsprosjekt fra 
personalseksjonen. Disse områdene vil være 
sentrale også i 2015. I tillegg vil det bli lagt 
spesielt vekt på å støtte klinikkene i ivaretakelse av 
deres HMS-ansvar, herunder utarbeidelse av et 
årshjul for HMS som også omfatter arbeid på alle 
nivåer i organisasjonen. Det vil videre bli 
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utarbeidet bemanningsplan for ingeniører ved 
Klinmed som et ledd arbeidet med å tydeliggjøre 
denne gruppens oppgaver og tilhørighet i 
organisasjonen, og nettverket for førstekonsulenter 
i klinikkene vil bli videreført. Det vil bli arbeidet 
med håndtering av uønskede hendelser i UiO-
linjen. 
 
Forslag til mentorordning ved profesjonsstudiet 
– høringsuttalelse fra Klinmed 
Høringsuttalelse fra Klinmed var sendt ut. 
Forslaget er vurdert å være for omfattende og 
instituttet anbefalte at ordningen blir nedskalert og 
utsatt. Fakultetet har besluttet å utsette 
implementering av ordningen og å utarbeide et nytt 
forslag til hvordan ordningen kan utformes.  
 
Forskningsinfrastruktur 2015 – orientering om 
prosess og resultat 
Notat om prosess og resultat var sendt ut. 
Instituttet legger stor vekt på anbefalingene fra 
forskningsledere i sin rangering av søknadene, og 
det gjøres et solid arbeid med dette i mange av 
klinikkene. Vi har grunn til å være fornøyd med 
totalbeløpet i tildelingen til Klinmed, men det er 
alltid dilemma knyttet til fordelingsspørsmålene i 
slike saker.  
 
Orientering om pågående søknadsprosesser 
En oversikt over status for Scientia Fellows (call 1 
og 2), Fripro Toppforsk, K.G.Jebsen-sentra og 
SFF-søknader var sendt ut.  
 
 
Eventuelt 
Ingen saker meldt 
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Gjennomgangen tas til 
orientering. Instituttrådet 
ønsker å påpeke at det kan 
reises spørsmål rundt at 
forskningsinfrastrukturmidler 
benyttes til å dublere 
kjernefasilitetsutstyr og det 
etterlyses en åpen begrunnelse 
for fakultetets rangering.  
 
 
Gjennomgangen tas til 
orientering. Instituttrådet 
påpeker at dynamikken i 
Scientia-Fellows-prosessene er 
vanskelige å forstå og at det 
var få godt kvalifiserte søkere i 
Call 1.  
 

 


